
La Vieille Ferme Blanc - 2014

因其超级性价比而闻名（包括近期在华尔街日报中的报道）。农庄世家白是罗纳丘白
葡萄酒的原型。果味馥郁，鲜爽，酒体饱满且口感柔润。多么让人心旷神怡的一款葡
萄酒！

酒款介绍
注重品质的你，不会错过这款适于开胃或搭配简餐的佳酿

年份概况
The 2014 vintage reflects a surprising year for the region. It is characterized by a mild, wet winter, hot, dry
spring followed by a temperate and humid summer. This can only be classifed as an atypical year, a year for
the winemaker. Work and supervision in the vineyards was mandatory until through to harvest. The slow
ripening of the grapes and long macceration of the skins during vinification have resulted in aromatic
wines, only to be describded as fresh and fine. The white wines are pretty, fruity and expressive with great
minerality.

陈酿
轻微压碎后的葡萄果实在气囊压榨机中压榨，所得葡萄果汁低温澄清后分离其中90%在不锈钢
罐中混合勾兑进行发酵，剩余10%置于橡木桶中带酒泥发酵，发酵结束后混合置于不锈钢罐中
陈储至次年1月统一过滤装瓶

葡萄品种
布尔朗克, 白歌海娜, Ugni blanc, Vermentino

侍酒
8C搭配前菜或冷餐饮用

品鉴
颜色：亮丽的黄绿色；
香气：绿色水果，麦麸，榛果味；
口感：柔和，精致，芳香

评论与奖项

88/100
"Smooth, crisp and minerally with dry, juicy
flavors; tangy, crisp and long with balance,
charm and depth. Bourboulenc, Grenache
Blanc, Ugni Blanc, Vermentino."
The Tasting Panel, 26/11/2015
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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